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)From: 5.1.2e

Sent: Wed 3/25/2020 4:38:08 PM

Subject: RE: Nota ter beslissing 2020-03-25 8_40_05

Received: Wed 3/25/2020 4:38:08 PM

Staat in de Kamerbrief.

van:EAEIEXEDM@ minvws.nl>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 17:36

)SEERe mins >;EIXENe ins >;IESE
@minvws.nl>

)SEED@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Nota ter beslissing 2020-03-25 8_40_05

We hebben voor de hulpmiddelen een direct netwerk opgebouwd met NCTV en politie. We kunnen dus rechtstreeks meldingen
doen en aan hen vragen een risico-analyse te doen. Dat hoeft allemaal niet in de nota maar kan dus wel.

Tav de nota nog €én vraag van mijn kant: we geven aan dat de minister meer regie gaat voeren op de corona middelen. Hoe

ziet dat er precies uit? Die vraag zullen we terugkrijgen.

Groet

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 17:31

)<BR© minvws.nl>;IEEE)HEXENo inves. INEEEEND

cc: )SEER© minvws n>
Onderwerp: RE: Nota ter beslissing 2020-03-25 8 40 05

@minvws.nl>

van:ICED<BEXECIN© ninvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 17:26

JE eminvws.nt>;[IEEEBERETominvws i>;
@minvws.nl>

Onderwerp: Nota ter beslissing 2020-03-25 8 40 05

Heb nota ietsje ingekort; paar vragen:

zijn partijen al geinformeerd over lijn brief? NB de twee weken (eerder had je het over niet streng handhaven)
veiligheidsissue leest nu als dat wij bedreiging laten voor wat het is, kunnen we niet aangeven dat we met betrokken partijen
waar nodig schakelen over veiligheid en wat hierin moet gebeuren.

Groet,


